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Sak Tema Sakstype 

BIB2025/06 Konstituering av møtet V-sak 

 Ingen merknader til innkalling fra styret. 
Referat fra møte 1/25 ble godkjent. 
Ingen saker til eventuelt.   
 

 

BIB 2025/07 Anskaffelsesprosessen bibliotektjenester V-sak 

 Saksdokumentet gir en detaljert beskrivelse av organisering og 
gjennomføring av anskaffelsesprosessen fra den første 
innsiktsfasen til anbefaling av leverandør på møtet 26.02.2025.  
Vedlagt var også dokumentasjon av aktsomhetsvurderingen 
som Sikt har gjennomført. Plan for kommunikasjon om 
resultatet av anskaffelsen ble gjennomgått på møtet.  
 
På møtet fikk styret en grundig gjennomgang av 
sakskomplekset fra produktområdeleder Asbjørn Risan. Leder 
for styringsgruppen for anskaffelsesprosjektet, Sølvi Karlsen, 
redegjorde kort for prosessen sett fra prosjektstyrets ståsted. 
Hun la vekt på at styringsgruppen har hatt tett dialog med Sikt, 
samt faggruppene, noe som har gitt god innsikt i tilbudene og 
den evalueringen som er gjort. 
 
Sikt mottok tilbud fra to leverandører, Clarivate og EBSCO, i 
anbudet. Evalueringen av tilbudene har involvert tett dialog 
med styringsgruppen, møter med leverandørene om 
GDPR/Databehandleravtale, flere forhandlingsmøter og 
løpende aktsomhetsvurderinger. Faggruppene har vært sterkt 
involvert i utarbeidelse og evalueringen av kravene i 
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kravspesifikasjonen og brukerhistorier under 
systemdemonstrasjoner.  
 
Clarivate ble vurdert som det beste tilbudet på funksjonalitet, 
kvalitet og pris, med et modent system og flere interessante 
opsjoner. Tilbudet fra Clarivate inkluderer biblioteksystem, 
søkesystem, eksisterende sandboxer, samt tre lisenser for 
Library Open Workflow (én Sikt lisens og to institusjonelle 
lisenser) og opsjon på Rapido/Rapid ILL. Kontrakten er basert 
på en femårs minimumsperiode, med opsjon for åtte år. Åtte 
års minimumsperiode vil gi en noe lavere årlig prisøkning. 
 
Styreleder oppsummerte med at styret er trygg på at 
anskaffelsesprosessen har vært en god og gjennomarbeidet 
prosess og ga honnør for høy grad av involvering gjennom 
faggrupper, samt god prosjektstyring fra Sikt og godt samspill 
mellom styret, styringsgruppa og forhandlingsgruppen. 
 
Kommentarer/innspill fra styret: 

• Styrets medlemmer påpekte at det er viktig med en god 
prosess rundt vurdering av tilbudet om å inngå avtale 
om Rapido/Rapid ILL. Styret ønsker at dette skal 
diskuteres i styret som en egen sak.  

o Sikt: vi vil starte et arbeid med å få innsikt i hva 
Rapido/Rapid ILL vil bety for konsortiet. 

o Tas med som styresak i løpet av 2025. 

• Styret påpekte at det er viktig å være tydelig på kriterier 
for fordeling av Library Open Workflow lisenser mellom 
konsortiets medlemmer inkludert hvordan kostnader 
ved evt. flere lisenser fordeles. Styret ønsker at dette 
avklares så snart som mulig. 

o Sikt: vi tar dette inn som styresak på neste møte. 

• Nasjonalbiblioteket er fornøyd med at de har fått 
deltatt i krav- og evalueringsprosessen med egen 
midlertidig faggruppe.  

• Styret ønsker å involveres i diskusjon om kontrakt for 
fem vs. åtte år. 

• Viktig å informere konsortiet om den bibliotekfaglige 
verdiøkningen som ligger i den nye kontrakten,  

• Kommunikasjon internt i konsortiet bør inn i 
kommunikasjonsplanen. 

 
 
Vedtak: 
Styret stiller seg bak innstillingen om at Clarivate tildeles 
kontrakten på biblioteksystem og søkesystem.  
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Styret ber om at Sikt oppdaterer saksdokumentet og 
kommunikasjonsplanen i tråd med de innspill som kom på 
møtet.  
 
Sikt bes for øvrig å følge opp punktene som kom frem i 
diskusjonen om videre prosess rundt Rapido/RapidILL og 
lisenser for Library Open Workflow, samt varighet på 
minimumsperioden. 
 

 
 


